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          SECRETÀRIA 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  
 
Mislata, 23 de desembre de 2014   
Hora: 09:00 
 
 
Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial 
Primera convocatòria. 
  
 Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, es 
reunixen en sessió pública, sota la presidència del Sr. Alcalde, D. Carlos Fernández Bielsa, els 
Regidors: 
 
 SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA 
 SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ 
 SR. ÁNGEL MARTÍNEZ BORJA 
 SR. JOSÉ RAMÓN BOSCÁ PALOMAR 
 SRA. CARMEN LAPEÑA BUENO 
 SR. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ 
 SR. JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ 
 SRA. FRANCISCA GIMÉNEZ HIDALGO 
 SR. PEDRO RAMÓN LÓPEZ MÁRMOL 
 SR. ANTONIO ARENAS ALMENAR 
 SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS 
 SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES 
 SR. MANUEL CORREDERA SANCHIS 
 SR. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN 
 SR. ANTONIO SANCHIS NAVARRO 
 SR. CARLOS GARCÍA MARTÍNEZ 
 SR. JAIME LÓPEZ BRONCHUD 
 SRA. JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ 
 SR. JULIO LUIS BALBASTRE ARANDA 
 SR. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA  

 

 Assistits pel Sr. Luis Ramia de Cap Salvatella com a secretari de la Corporació.  Assistix 
la interventora municipal, Sra. Herminia Llop Gil. 

 Abans de l'inici de la sessió el Sr. alcalde demana un minut de silenci per les cinc 
víctimes de violència de gènere hagudes durant el mes de desembre. 

 Igualment, manifesta el condol de la Corporació per la defunció de qui van ser 
regidors d'este Ajuntament, Jesús López Soler i Francisco Sánchez Collado. 
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1. APROVACIÓ DELS  ESBORRANYS DE LES ACTES DE LES SESSIONS 
CELEBRADES PEL PLE DE L'AJUNTAMENT ELS DIES 30 D'OCTUBRE I 27 DE NOVEMBRE 
DE 2014. 

 
De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament 

d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se sotmet per la 
Presidència a consideració de la Corporació els esborranys de les actes de les sessions 
celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 30 d'octubre i 27 de novembre de 2014, que han 
sigut remeses als portaveus o representants dels grups polítics, segons disposa l'article 80.2 
de l'esmentat text legal. 

 
El Sr. secretari, en relació amb l'acta de 30 d'octubre, aclarix que es va revisar la 

gravació i no es van detectar omissions en ella, i explica que tot allò que es diga amb el 
micròfon tancat, si no se sent, no pot constar en l'acta. Afig que sí que queda constància de 
l'afirmació realitzada pel Sr. López Bronchud en l'acta de l'última sessió, però que, al seu 
parer, no es pot incloure en l'acta de la sessió esmentada perquè no figura ni en la gravació 
ni ho recorda. 

 
El Sr. López Bronchud sol·licita que es voten per separat els esborranys de les actes. 
 
Sotmesa a votació l'aprovació de l'acta de la sessió celebrada pel Ple de l'Ajuntament 

el dia 30 d'octubre de 2014, s'aprova per dotze vots a favor (grup socialista i grup mixt-EUPV) 
i nou vots en contra (grup popular). 

 
A continuació, se sotmet a votació l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada pel Ple 

de l'Ajuntament el dia 27 de novembre de 2014, que s'aprova per unanimitat.  
 
2. RATIFICACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DEL DIA DE CELEBRACIÓ DEL PLE ORDINARI 

DE DESEMBRE DE 2014. 
 
De conformitat amb el que establix l'art. 46 de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases 

del Règim Local, i art. 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Corporacions Locals, l'Ajuntament Ple va aprovar en sessió plenària de 30 de juny de 2011 el 
calendari de sessions del Ple, establint-se que el Ple celebrarà sessió ordinària l'últim dijous 
de cada mes, a les 20 hores, i si l'indicat dia fóra festiu, l'immediat dia hàbil anterior. 

 
Per l'Alcaldia es va proposar als portaveus dels grups polítics la modificació del dia de 

celebració del Ple ordinari del mes de desembre de 2014, ja que l'últim dijous del mes és el 
25 de desembre i l'immediat dia hàbil anterior és el 24 de desembre, data en què els servicis 
administratius estan tancats excepte el Registre d'Entrada. 

 
Per això, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, va adoptar 

l'acord següent: 
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Únic. Ratificar la modificació del dia de celebració del Ple ordinari corresponent al 
mes de desembre de 2014, que tindrà lloc el dimarts dia 23, a les 9 hores. 

 
3. INFORMACIÓ AL PLE SOBRE MOROSITAT I PERÍODE MITJÀ DE PAGAMENT EN 

EL TERCER TRIMESTRE DE 2014. 
 
Es dóna compte al Ple de l'informe de Tresoreria sobre morositat en el tercer 

trimestre de 2014 que es transcriu a continuació: 
 

“INFORME 3/2014 MOROSITAT 

En compliment del que disposa l'art. 4.3 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de 
modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual s'establixen mesures contra la 
morositat en les operacions comercials en què establix textualment que: “ Els tresorers, o a 
falta d'ells els interventors de les Corporacions Locals elaboraran trimestralment un 
informe sobre el compliment dels terminis previstos en esta llei derivats de les 
obligacions de cada Entitat Local, que inclourà necessàriament el número v quantia 
global de les obligacions pendents en què s'estiga incomplint el termini.“ passe a 
emetre l'informe corresponent al Tercer Trimestre de 2014, del període 1 de juliol de 2014 
fins al 30 de setembre de 2014. 

Primer: Existixen 582 factures pendents de pagament a 30 de Setembre 2014, la 
quantitat total del qual ascendix a 2.371.809,99 euros, de les que 358.674,27 estan dins del 
període legal de pagament al final del tercer trimestre. D'una altra manera existixen 534 
factures pendents de pagament fora del període legal que ascendixen a la quantitat de 
2.013.135,72 euros i entre elles hi ha una obligació reconeguda de 651.273, 99 euros 
correspon a Lübása Aparcaments, respecte a la mateixa es va presentar a l'Ajuntament de 
Mislata, l'1 d'agost de 2011 respecte a la discrepància entre el que paga i la resta pendent de 
pagar en la factura segons els terminis en ella indicat i la quantitat que consta en el conveni. 
Actualment consta iniciat procediment de declaració de lesivitat davant dels tribunals ( 
Procediment n° 388/2013 F- davant del Jutjat del Contenciós Administratiu n° 1 de 
València), així com procediment de reclamació d'una quantitat en el Jutjat n° 3 de València 
Procediment n° 292/2014. 

 
Segon: Existixen 1.795 pagaments realitzats dins d'este període a proveïdors, d'estos 

40 pagaments s'han pagament dins del termini corresponent establit en enguany 2014, 
abonant-se dins del període 4.023.343,98 euros totals. 

 
El període mitjà de pagament és l'establit en el model de comptabilitat n° RF 121 i les 

quantitats són les següents: 
A. Arrendament i Cànons: 115,74 dies. 
B. Reparacions, manteniments i conservació: 142,17 dies. 
C. Material, subministrament i altres: 99,04 dies. 

Inversions Reals- Capítol 6- Aplicats a Pressupostos ( Capítol 6): 132,47 dies. 
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Se n’adona també de l'informe d'Intervenció núm. 1031/2014, de data 16 d'octubre 
de 2014, que es transcriu a continuació. 

 “ASSUMPTE: INFORME D'INTERVENCIÓ  LLEI LLUITA CONTRA LA MOROSITAT 

La Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004 de 29 de desembre, 
per la qual s’establixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials 
(d'ara en avant LLCM), establix l'obligatorietat de les Corporacions Locals d'elaboració i 
remissió al Ministeri d'Economia i Hisenda i a la C.A. Valenciana d'un informe trimestral que 
incloga el número i quantia global de les obligacions pendents en què s'estiga incomplint el 
termini de pagament. 

L'aplicació “informática-contable de SICAL” de l'empresa gestió 400, inclou en el 
mòdul de morositat, els informes que les entitats locals han de remetre al Ministeri 
d'Economia i Hisenda en compliment de la Llei 15/2010. En compliment de l'Esmentada 
Llei, de la documentació resultat de l'aplicació informàtica, el denominat informe RF 126, a 
data 30/09/2014, existix com a quantitat pendent de reconeixement la quantia de 93.652,75 
€ corresponent a les factures que al final del tercer trimestre de 2014 es trobaven pendents 
de reconeixement de l'obligació, amb més de tres mesos d'antiguitat des de la seua 
anotació en el registre de factures. Pa'ra l'obtenció de l'esmentat informe s'ha exclòs el codi 
02 (incidències). 

La informació que s'oferix no es correspon amb les que segons el registre de 
factures es troben pendents de conformitat pels distints departaments, lloc júe als efectes 
de morositat només sé tenen en compte les factures cotí un va registrar superior a 3 mesos 
sense haver-se réaiizado el reconeixement de l'obligació, mentres que els llistats de fáctüras 
pendents arrepleguen totes les factures, siga uál sé'a l'antiguitat done les mateixes. ’ : 

La quantitat pendent de reconeixement de l'obligació a data 30/09/2014 correspon 
a les factures que consten en l'informe  

Del resultat dels informes aportats per la Tresoreria Municipal l'evolució del 
període mitjà de pagament segons la llei 15/2010, de 5 de juliol, el període mitjà de 
pagaments en els trimestres de l'exercici 2014 és la següent: 

 

PRIMER TRIMESTRE SEGON
TRIMESTRE 

TERCER TRIMESTRE 

50,40 dies 98,11 dies 103,68 dies 

No obstant això, de conformitat amb el RD 635/2014 s'ha calculat el període mitjà de 
pagament corresponent al tercer trimestre en 52,95 dies. El dit càlcul s'ha realitzat a partir 
de les factures presentades a l'Ajuntament amb data emissió posterior al 31.12.2013, 
excloent les que han sigut objecte d'embargament o compensació. Este període mitjà de 
pagament mesura el retard en el pagament del deute comercial, i només es computa el 
període transcorregut des dels 30 dies posteriors a la data de recepció de la factura, i no 
des de la data de registre en l'Ajuntament com es calcula per a la morositat. I d'ací la 
diferència de càlculs del període mitjà de pagament” 
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La Corporació va quedar assabentada. 
 
 4. INFORMACIÓ AL PLE SOBRE L'ESTAT D'EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST EN EL 
TERCER TRIMESTRE DE 2014.  
  
 Es dóna compte al Ple de l'estat d'execució del pressupost en el tercer trimestre de 
2014, conforme a l'informe d'Intervenció 1116/2014, de 30 de setembre. 
 
 La Corporació va quedar assabentada.  
 
 5. CONEIXEMENT DE LA DISSOLUCIÓ I LIQUIDACIÓ DEL CONSORCI PER AL 
DESENROTLLAMENT DE LA TELEVISIÓ DIGITAL TERRESTRE LOCAL PÚBLICA PER A LA 
DEMARCACIÓ DE TORRENT. 
  
 Es dóna compte al Ple de la dissolució i liquidació del Consorci per al desenrotllament 
de la televisió digital terrestre local pública per a la demarcació de Torrent: 
 

- Acord del Ple del Consorci, en sessió celebrada el dia 15 d'abril de 2014, pel qual 
s'aprova la dissolució del Consorci per al desenrotllament de la Televisió Digital 
Terrestre Local Pública per a la demarcació de Torrent. 

- Acord de la Comissió Executiva del Consorci, en funcions de Comissió 
Liquidadora, adoptat en sessió celebrada el dia 4 de novembre de 2014, sobre 
aprovació de la liquidació de l'actiu pertanyent al Consorci per al desenrotllament 
de la Televisió Digital Terrestre, ordenant el pagament a l'Ajuntament de Mislata 
de la quantitat de 14.385,12€. 

 
 La Corporació va quedar assabentada. 
 

6. APROVACIÓ DEL CONVENI AMB L'INSTITUT DE LA VIVENDA, 
INFRAESTRUCTURA I EQUIPAMENT DE LA DEFENSA EN RELACIÓ AMB UNA PARCEL·LA 
DE 17.117,42M2 DE L'AQUARTERAMENT VIGIL DE QUIÑONES. 

 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Urbanisme i 

Medi Ambient, favorable a l'aprovació del conveni amb l'Institut de la Vivenda, 
Infraestructura i Equipament de la Defensa en relació amb una parcel·la de 17.117,42 m2 de 
l'aquarterament Vígil de Quiñones. 

 
Pren la paraula el portaveu del grup mixt-EUPV, Sr. García de la Mota, i diu que s'entra 

en un punt de debat en què, en principi, tots haurien d'estar contents, perquè es tracta de la 
cessió d'un sòl i un edifici amb què, com s'ha avançat per la premsa, compliran l'objectiu de 
dotar de més servicis el municipi, possiblement una residència i un centre de dia. Recorda 
que el grup popular també va fer un edifici amb eixes pretensions però que, finalment, s'ha 
convertit en la fàbrica del “xocolate del lloro”.  
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Prosseguix dient que la qüestió és que, finalment, el que es fa és donar l'oportunitat 
al Ministeri de Defensa a una requalificació del sòl i amb això la possibilitat de vendre sòl 
públic, i EUPV està en contra de qualsevol venda, llevat d'excepcions molt justificades. Afig 
que, a més, es diu obertament que Defensa necessita diners i que els pressupostos generals 
no cobrixen totes les necessitats del Ministeri, per la qual cosa s'han de desfer de determinat 
patrimoni, però la veritat és que eixe patrimoni, abans de ser de Defensa, era també del 
poble de Mislata, i caldria recapitular per a saber en quines condicions se li llevà a la població 
eixe sòl i per a quin ús, ja que estava clar que la seua destinació era donar assistència 
hospitalària i dotacional segons les necessitats de l'Estat en eixe moment, i el que es farà ara 
és desvirtuar l'objectiu que tenia eixe sòl públic. 

 
Continua dient que també caldria saber en quines condicions es va comprar eixe sòl 

als propietaris d'aquella època, ja que era un sòl destinat a terra de cultiu, però totes eixes 
qüestions no consten en els informes i convenis, i potser és allí on haurien de marcar-se les 
diferències. 

 
Afirma que cal estar contents per recuperar huit mil cinc-cents metres quadrats de sòl 

per a Mislata, però, al temps, és obligatori fer una reflexió sobre com i per què s'arriba a esta 
cessió. Afig que sap que l'equip de govern ha fet tot el que es puga per recuperar eixe sòl, 
però cal ser crítics amb els senyors de Madrid i dir-los que no poden fer el que els done la 
gana amb el patrimoni de tots, i que el que haurien d'haver fet és una cessió completa de tot 
el sòl de l'Hospital Militar i del seu quarter per a ús públic, gestionat des de l'Administració 
Local. Per això, emplaça l'equip de govern perquè continue reclamant tot el sòl que queda 
per a Mislata, així com a fer tot el que es puga perquè eixe espai no es convertisca en més 
volum de formigó i intentar que el major espai possible siga per a zones verdes. 

 
Assenyala que EUPV és una organització molt crítica amb la venda de patrimoni, però 

no es pot desaprofitar una oportunitat com esta i cal dir que sí es vol eixe sòl que, a més, ja 
era de Mislata, perquè amb la situació econòmica existent i l'increment del nombre de 
persones majors, és més necessari que mai comptar amb residències i centres de dia, i és 
necessari reflexionar que les principals prioritats són les socials. 

Finalment, anuncia el vot favorable del seu grup, encara que afirma que es tracta 
d'un vot crític i reflexiu. 

Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i diu que al seu 
grup li pareix una molt bona notícia per a Mislata, i encara que hagueren preferit conéixer-la 
en els despatxos abans que en els Mitjans de comunicació, sap que no poden esperar que al 
final de la legislatura es treballe d'una altra manera. 

Assenyala que en el conveni es parla de possibles costos que hauria d'assumir 
l'Ajuntament a l'hora de portar açò avant, i pregunta si hi ha informes respecte d'això i a 
quant ascendix l'import que ha d'assumir-se, perquè entén que hi ha projectes per a la zona 
de l'aquarterament. 

Reitera que li pareix una molt bona notícia per a Mislata, i incidix que entenen que cal 
invertir tenint sempre com a prioritat el ciutadà. Finalment, diu que vol donar l'enhorabona a 
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l'equip de govern per la consecució d'estos terrenys, tasca que ja va iniciar al seu dia el grup 
popular. 

Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, i diu que durant 
almenys tres anys s'ha perseguit la cessió d'estes instal·lacions militars al Municipi de Mislata, 
i és evident que, al marge de l'ús i destinació del mateix, esta gestió ha aconseguit 
incrementar el patrimoni dels ciutadans de Mislata, que és un municipi amb gran densitat, 
per la qual cosa el bé més desitjat és el sòl per a generar i dotar-se de servicis públics per a 
l'ús i gaudi dels ciutadans.  

 

Afirma que l'equip de govern, amb el seu alcalde al cap, ha perseguit este objectiu 
des del primer dia, amb el mateix interés que el lloc a donar un ús efectiu als aparcaments 
públics o a recuperar la sanitat pública de l'Hospital Militar, perquè considera que, a 
vegades, la política i la gestió pública no sols depén de les intencions i del treball d'un equip 
de govern i d'un municipi, sinó de l'oportunitat, com ha ocorregut en este cas, de trobar en 
una altra Administració una mà amiga que, tot i que defenent els seus propis interessos, siga 
receptiva amb els interessos del municipi de Mislata. Per això, diu, és necessari conéixer la 
cronologia de totes aquelles conversacions i correus mantinguts, no sols a nivell polític, sinó 
també tècnic. 

 

Prosseguix dient que la transparència no està renyida amb l'eficàcia, i este cas és un 
exemple d'això. Afig que des que van prendre possessió del govern municipal el passat 11 
de juny de 2011 es van iniciar totes les gestions perquè en eixe mateix mes ja hi haguera una 
reunió directa sobre este assumpte; a partir d'eixe moment es va iniciar tot el procés 
burocràtic, ja que no sols cal parlar amb tècnics i subsecretaris, sinó amb coronels, etc.; el 
passat 23 de juliol de 2013 es portà a aprovació un primer conveni pel Ple, que va haver de 
modificar-se perquè els tècnics van entendre que calia realitzar un nou alçament topogràfic i 
un nou mesurament, i per això es va reiniciar el procediment des de la seua fase inicial, una 
segregació de la parcel·la, i s'arriba a la ultima fase que és l'aprovació del conveni que ha de 
fer el Ple de l'Ajuntament de Mislata. 

 

Finalment diu que és quelcom molt positiu per als ciutadans de Mislata, que es 
podran beneficiar d'eixos huit mil cinc-cents metres quadrats que li'ls cedixen. 

 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que el grup socialista 
no dóna opció al debat, ja que tot el que ha dit la seua portaveu ja està pràcticament escrit 
en el conveni. 

 

Manifesta que li agradaria que algú fera un informe jurídic sobre l'origen d'eixe sòl i si 
s'estan respectant els acords, així com si hi ha una cessió amb uns condicionants. Recorda 
que el regidor Sr. Merenciano Benavent i ell mateix van tindre una discussió forta amb el Sr. 
García Aleixandre quan es va parlar dels aparcaments i de l'ús del sòl de NATRA, perquè en 
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l'escriptura de cessió de l'empresa es deixava molt clar quin havia de ser l'ús d'eixe sòl, i en 
cap cas es podrien vendre els aparcaments perquè era una cessió per a ús i gaudi dels 
ciutadans de Mislata. Este, diu, pot ser un cas semblant, encara que no alterarà el seu vot. 

 

Considera que ara el diàleg o negociació ha de produir-se també amb la Conselleria 
de Sanitat, que és la que té la possibilitat de cessió de la resta de les instal·lacions, i en eixa 
cessió no sols es parlava dels edificis i equipaments, sinó també de persones, dos-centes 
seixanta-set de les quals  ja no estan ací perquè s'han incomplit sistemàticament tots els 
acords adoptats, la qual cosa hauran de recordar als que governen la Generalitat, ja siga als 
que estan ara o als que vinguen després. 

 

Repetix que el seu vot serà favorable i que estes reflexions poden ajudar a l'equip de 
govern. 

 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud diu que en algun moment 
de la intervenció de la portaveu del grup socialista ha tingut la sensació d'escoltar els joglars 
que cantaven les gestes del Mio Cid, perquè pareix que s'haguera produït una lluita titànica 
per aconseguir uns terrenys, quan haguera sigut molt més fàcil dir que al Ministeri li 
interessa vendre i ha donat la possibilitat de fer açò. 

 

Repetix que el seu grup està a favor d'això, encara que no d'una frase que ha dit en el 
seu discurs la portaveu socialista, en què ha mantingut que s'incrementa el patrimoni de 
Mislata independentment de l'ús i de la finalitat, quan el que considera que és molt 
important tindre clar des del principi quina és la dita finalitat, perquè si no pot passar que es 
tinga un Centre de Dia, creat per a unes atencions especials, i que al final vaja a albergar 
qualsevol tipus d'atenció menys la que correspon, i creu que si l'ús d'esta zona és el que 
preveuen serà benvingut. 

 

En parlar d'informació i transparència diu que, segons les paraules de la Sra. Martínez 
Mora, s'està treballant des del dia en què el grup socialista va arribar a l'Alcaldia, és a dir, juny 
de 2011, no obstant això, la primera notícia que es té respecte d'això és pels periòdics en 
juliol de 2013, i hui pel conveni se sap que en juliol de 2014 es va provocar la desafecció i el 
10 de desembre de 2014 s'assabenten, també per la premsa, que finalment es produirà esta 
cessió. Considera que la informació i transparència és una altra cosa diferent d'assabentar-se 
de tot per la premsa. 

 

En el seu segon torn d'intervenció, la Sra. Martínez Mora diu que, encara que no ho 
vullguen reconéixer, es tanca un trimestre d'intens treball que té com a objectiu beneficiar 
els ciutadans de Mislata a través d'una gran planificació que done respostes a algunes de les 
seues necessitats més apressants. 
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Així, diu, a l'octubre es va presentar el pla d'estímul comercial; al novembre es va 
posar en marxa l'ambiciós Pla Social d'Ocupació i Pla de beques de formació per a acabats de 
titular; la setmana passada es van entregar els abonaments de transport per a jóvens 
estudiants; i hui es passa un tràmit plenari que permetrà incrementar el patrimoni de la 
ciutat i que, per descomptat, contribuirà a desenrotllar un servici social, que és la prioritat de 
l'equip de govern en totes les seues actuacions. 

 

Afirma la Sra. Martínez Mora que les dades de gener determinaran amb tota 
seguretat una disminució de la desocupació a Mislata, que serà un dels municipis de la 
comarca amb millors dades d'ocupabilitat, perquè el grup socialista aposta per les polítiques 
socials, i per això l'increment d'estes partides es va veient en tots els pressupostos i en totes 
les liquidacions de finals d'exercici. 

 

Manifesta que este conveni és positiu per a Mislata, que l'ús a què es destinarà serà 
social i cultural, i que l'equip de govern crearà una comissió a fi de valorar les necessitats dels 
ciutadans de Mislata. 

 

Diu a continuació que és fals que el grup popular construïra una residència, perquè  
quan els seus companys de la Generalitat els van dir que no s'anaven a dotar places per a 
residències, tot a esquenes del cap de servicis socials, van canviar el projecte i es va fer 
Centre de Dia, que després també es va canviar i es va sol·licitar un CIS per a 35 places per a 
un municipi de més de quaranta-cinc mil habitants, com és Mislata, llavors ho van deixar ací, 
no el van dotar de cap tipus de mobiliari i, afig, serà este  equip de govern el que li donarà 
ús. 

 

Prosseguix dient que la Generalitat ha comunicat que ni per a residència ni per a 
centre de dia donarà cap plaça, és més, moltes residències estan tancant i estan presentant 
concurs de creditors perquè la Generalitat no paga absolutament res. Assenyala que li'ls 
critica que el conveni siga oportunista políticament perquè es fa a final de la legislatura, 
però, diu, al grup socialista també li haguera agradat que es fera des del primer dia.  

 

Afig que tampoc és cert que açò s'haja conegut per la premsa, perquè primer es va 
convocar la comissió, abans d'enviar una comunicació, i no és cert que es faça ara i durant 
dos anys haja estat parat, ja que es van mantindre moltes reunions, tal com podran 
comprovar si consulten l'expedient, així com molts correus amb autoritats militars, i tot això 
ha portat a un llarg procés burocràtic. 

 

Diu que en este últim Ple de l'any li enorgullix ser la portaveu, ja que s'ha fet un 
treball molt insistent, i no perquè ara Defensa haja dit que necessita diners, sinó que s'ha 
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treballat molt de temps per a aconseguir este espai per a Mislata, per la qual cosa agraïx 
l'alcalde la gestió en este punt i assegura que molts ciutadans li l'agrairan igualment i, per 
això, el grup socialista votarà a favor. 

 

Pren la paraula el Sr. alcalde per a agrair al grup socialista les seues paraules i a la 
resta de grups el seu vot favorable. Afig que este agraïment s'estén, especialment, al coronel 
Eduardo Zamarripa, de qui afirma que ha sigut  “l'alma mater” i el gran suport amb què han 
comptat en el Ministeri de Defensa per a aconseguir este gran objectiu per als ciutadans i 
ciutadanes de Mislata, perquè tres anys i mig de reunions, esforços, treballs, visites, correus i 
crides cada setmana han tingut els seus fruits, especialment per la bona relació establida 
entre el dit coronel i ell mateix, atés que era important que algú del Ministeri creguera en el 
projecte i en la necessitat que Mislata tinguera este espai en la ciutat.  

 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per unanimitat dels seus membres, va 

adoptar l'acord següent: 
 
 Vist l'expedient per a l'aprovació del conveni amb l'Institut de la Vivenda, 
infraestructura i equipament de la Defensa en relació amb una parcel·la de 17.117,42 m2 de 
l'aquarterament Vígil de Quiñones. 
 
 Vist l'informe del cap de Servici d'Urbanisme, de data 10 de desembre de 2014, que 
es transcriu a continuació: 
 

“El tècnic que subscriu a la vista de la proposta de conveni a subscriure entre l'Institut 
de la Vivenda, Infraestructura i Equipament de la defensa i Ajuntament de Mislata, en relació 
amb la parcel·la de 17.177’42 m de l'aquarterament Vígil de Quiñones, INFORMA: 
 
 Que amb data 25 de juliol de 2013 el Ple de l'Ajuntament va adoptar acord en els 
termes següents: 
 
 “1. Aprovar el conveni entre l'Institut de la Vivenda, Infraestructura i Equipament de la 
Defensa i l'Ajuntament de Mislata, en relació amb una parcel·la de 16.957 m de l'aquarterament 
Vígil de Quiñones, d'acord amb les estipulacions establides en el document annex.  
  
 2. Facultar l'Alcaldia-Presidència per a la seua subscripció i que realitze totes aquelles 
actuacions que foren necessàries amb vista a l'execució de l'esmentat conveni.” 
 
 Que amb data 10 de desembre de 2014 es presenta nova proposta de conveni una 
vegada ha sigut la parcel·la declarada, per Resolució del Secretari d'Estat de Defensa de 9 de 
juny de 2014, desafectada, alienable i a disposició de l'Institut de Vivenda, Infraestructura i 
Equipament de la defensa. 
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 Que el document originari ha patit certes modificacions que no tenen 
transcendència. Així la superfície no és de 16.957 m2 sinó de 17.177’42 m2. 
 
 Siga com siga la parcel·la que s'adjudicarà a l'Ajuntament té el mateix emplaçament i 
correspon al 50% de la superfície objecte del conveni. També el fet d'incorporar el 
condicionament que, des de la firma del conveni fins que s'aprove el canvi de qualificació, 
l'Ajuntament es faria càrrec dels rebuts corresponents al pagament de l'IBI tant de la 
parcel·la A com de la B. Tal manifestació no té transcendència econòmica ja que, com es 
desprén de l'informe emés pel cap de Gestió Tributària, el dia 2 de desembre de 2014, les 
indicades parcel·les no tributen per l'IBI. 
 
 Finalment es recorda que els instruments de planejament per a efectuar el canvi de 
qualificació del sòl seran objecte d'aprovació pel Ple de l'Ajuntament.” 
 
 S'acorda: 
 

1. Aprovar el conveni entre l'Institut de la Vivenda, Infraestructura i Equipament de 
la Defensa i l'Ajuntament de Mislata, en relació amb una parcel·la de 17.117,42 m2 
de l'aquarterament Vígil de Quiñones, d'acord amb les estipulacions establides en 
el document presentat.  

2. Facultar a l'Alcaldia-Presidència per a la seua subscripció i que realitze totes 
aquelles actuacions que siguen necessàries amb vista a l'execució de l'esmentat 
conveni. 

 
  7. APROVACIÓ DE L'ADHESIÓ De l'AJUNTAMENT DE MISLATA AL CONVENI 
MARC SUBSCRIT PER LA CONSELLERIA D'INFRAESTRUCTURES, TERRITORI I MEDI 
AMBIENT I L'ENTITAT ECOVIDRIO. 

  Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Urbanisme i 
Medi Ambient, favorable a l'aprovació de l'adhesió de l'Ajuntament de Mislata al Conveni 
Marc Subscrit per la Conselleria d'Infraestructures, Territori i Medi Ambient i l'entitat 
ECOVÍDRIO. 

  Pren la paraula el portaveu del grup mixt-EUPV, Sr. García de la Mota i diu que en 
l'anterior punt no se li ha contestat a res del que ha platejat. 

 Explica que amb l'expressió “la fàbrica del xocolate del lloro” volia dir que no es 
tractava d'un projecte com tenen altres ciutats com València, Gandia... on s'inicia amb el que 
el grup socialista es va carregar en este Ple, que és el Consell Econòmic i Social, en el que 
participen tots els actors que tenen a veure amb els temes d'ocupació, investigació i noves 
expectatives per a la gent jove dins de les empreses. Afig que també hi ha altres projectes 
que podrien haver-se posat en marxa, com l'auditori, que té un edifici que només cal 
equipar. 

En relació amb el conveni que es debat, diu que EUPV sempre ha estat d'acord, ja que 
és un conveni que ve regulat, però considera que es deuen resituar alguns contenidors que 
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poden suposar un perill per als ciutadans, pel fet que la seua col·locació dificulta la visibilitat 
dels conductors. 

Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i després 
d'anunciar el vot favorable del seu grup, demana a la portaveu del grup socialista que deixe 
de tergiversar les seues intervencions, perquè en cap moment ha dit que el grup popular 
projectara una residència, sinó un Centre de Dia, que és el que va sol·licitar i el que va deixar 
acabat, així com el que el grup socialista va prometre obrir abans de desembre de 2011, 
mentres que a desembre de 2014 no hi ha res obert. 

Prosseguix dient que en la seua primera intervenció ha preguntat a la portaveu de 
l'equip de govern quins eren els projectes i els informes de gastos que puguen existir, ja que 
el conveni de l'aquarterament diu que hi ha gastos, però no hi ha hagut cap resposta i se li 
envia “al toril”. 

Pren la paraula el Sr. alcalde i diu al portaveu del grup popular que no envia a toriles a 
ningú, i que considera que no és una expressió adequada en un Ple, i si el Sr. López 
Bronchud ho creu així té un seriós problema. 

Pren la paraula la portaveu del grup socialista, Sra. Martínez Mora, i diu que cada u 
realitza la seua intervenció com considera, perquè ací encara no hi ha una “Llei Mordassa” i 
es defén la llibertat d'expressió. 

Respecte del tema dels contenidors, diu al portaveu d'EUPV que s'estan revisant, però 
si ell considera que en algun cantó o pas hi ha dificultats de visibilitat, estan disposats a 
analitzar-ho. Afig que en este tema la seguretat es realitza a través de la policia local, i 
l'enginyer Jorge Fajardo és el que analitza no sols el tema de la ubicació sinó també el de 
sobreïment, és a dir, si s'omplin o no. Repetix que està disposada a analitzar el tema perquè 
no hi haja cap contenidor que perjudique la visibilitat o cree inseguretat. 

Assenyala que es va entregar un pla amb la ubicació dels distints contenidors: 
envasos, cartó, vidre, oli... però es poden actualitzar encara que haja variat poc. 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que és cert que es va 
passar un pla amb la situació de tots els contenidors, però localitzar la situació era la faena 
fàcil, i el que ha de fer-se és que el tècnic informe sobre si ocupen el lloc adequat per a la 
seguretat ciutadana. Demana que es realitze eixa segona fase.  

Afirma que sempre ha col·laborat quan ha vist alguna deficiència, i ho ha comunicat 
sense anar primer a la premsa a denunciar-ho, la qual cosa només ha fet quan ha passat el 
temps i no se li ha atés. 

Finalitza dient que en este conveni les qüestions que més li preocupen són la 
seguretat i la realització de campanyes dirigides a la sensibilització sobre el reciclatge. 

El Sr. López Bronchud no fa ús del seu segon torn d'intervenció. 

Presa novament la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que està oberta a valorar 
qualsevol aportació, per la qual cosa si el Sr. García de la Mota considera que la ubicació 
d'algun contenidor impedix la visibilitat o dificulta l'accés dels ciutadans, s'analitzarà, sense 
cap problema, per part de l'enginyer i de la policia local. 
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Finalitza dient que està totalment d'acord que cal incrementar les campanyes de 
sensibilització. Afig que s'estan realitzant campanyes amb gran profunditat en el tema del 
medi ambient i, sobretot, en el del reciclatge. 

 
  Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres,          va 
adoptar l'acord següent: 

 
  A la vista de la comunicació cursada, pel Director general de Qualitat Ambiental, amb 
data 23 d'octubre de 2014, a la vista de l'informe emés per l'enginyer industrial municipal el 
dia 20 de novembre de 2014 i a la vista de l'informe subscrit per la Intervenció Municipal de 
3 de desembre de 2014. 

 

  Vist l'informe de l'enginyer industrial municipal, de data 20 de novembre de 2014. 

  S'acorda: 

 
1. Acordar l'adhesió de l'Ajuntament de Mislata al conveni marc subscrit el 5 de maig de 

2014 entre la Generalitat Valenciana, a través de la Conselleria d'Infraestructures, 
Territori i Medi Ambient i l'entitat Ecovidrio. 
 

2. Remetre l'acord d'adhesió a la Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient, 
per al seu coneixement i efectes. 

 
3. Facultar l'alcalde–president perquè realitze les actuacions que siguen necessàries per 

al compliment i execució d'este acord. 
 

 
8. APROVACIÓ DEL PROJECTE WIFI DE PRESTACIÓ GRATUÏTA DE SERVICIS DE 

COMUNICACIONS ELECTRÒNIQUES ALS CIUTADANS DE MISLATA. 
 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i 

Benestar Social, favorable a l'aprovació del projecte wifi de prestació gratuïta de servicis de 
comunicacions electròniques als ciutadans de Mislata. 

 
Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del grup mixt-EUPV, i diu que este va 

ser un tema que es va allargar en la comissió d'Interior, en què ja va dir que és un altre tema 
a què es dóna molt de ressò però s'explica poc, perquè pareix que s'està més interessat que 
arribe als possibles votants i, al final, està buit de contingut. 

 
Diu que es va a firmar un conveni amb una empresa que ha incomplit la normativa 

municipal des de l'inici, com és Jazztel, tal com va denunciar EUPV, i encara està esperant 
saber si s'ha exercit algun tipus d'acció judicial contra la dita empresa i si hi ha alguna sanció 
administrativa d'este Ajuntament. 
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Prosseguix dient que es tracta d'una empresa que va utilitzar la llicència que se li va 

concedir per a fer una segona canalització que aprofitaria una altra empresa, la qual cosa 
suposa un frau contra l'Administració Pública, i amb la connivència d'alguns dels tècnics 
municipals, ha deixat una ciutat lletgíssima amb fatxades destrossades i realitzat 
instal·lacions en fatxades sense el permís de les comunitats de veïns. Afig que, no obstant 
això, es va donar a esta empresa el beneplàcit que, a canvi d'una cosa com és el wifi, puga fer 
el que vullga en esta ciutat. 

 
D'altra banda, diu, la clàusula tercera del conveni, tal com ja va dir amb anterioritat, 

establix que les taxes que ha de pagar esta empresa es corresponen amb el 1,5% dels 
ingressos bruts de facturació de l'empresa, però no ha vist cap document que li diga com es 
controlaran els ingressos bruts per a calcular este percentatge. 

 
Prosseguix dient que hi ha un oferiment del mode pilot de 200 megabits per a noves 

seus municipals, però el conveni parla que aquelles canalitzacions necessàries les hauria de 
pagar també l'Ajuntament, per la qual cosa va preguntar si dins del pla d'obres de NEMASA 
està previst el possible treball de fer eixes canalitzacions. 

 
Continua dient que dins dels espais wifi que es van a disposar perquè els ciutadans 

de Mislata puguen disfrutar quelcom que els oferix gratis durant un any, perquè després 
caldrà pagar-ho, no estan inclosos La Canaleta, ni la plaça de Victòria Kent, el Parc de Lepant, 
el polígon industrial, ni l'avinguda de la Pau, quan es tracta de ciutadans que paguen els 
seus impostos en este Ajuntament.  

 
Afirma que esta proposta és perversa perquè es dóna a una empresa unes ales que se 

li haurien d'haver tallat fa molt de temps, i a la que s'hauria d'haver sancionat, per la qual 
cosa considera que el que es fa és oferir una notícia i crear una expectativa per a un sector 
votant de la població. 

 
A pesar de tot això diu, tal com afirmen els experts, el wifi no és el futur, sinó que el 

futur és la fibra òptica i, per tant, a ella s'hauria d'adequar esta ciutat, perquè el wifi emet 
radiacions que, segons diuen alguns estudis, són nocives per a la salut, i, precisament, els 
llocs que es proposen són els parcs, en els que habitualment els seus usuaris són menors, i és 
en l'edat infantils on més danys generen les ones emeses a través de wifi. 

 
Per tot això, continua dient, abans de publicar quelcom i anunciar que s'està al 

capdavant quant a tecnologia quan, per cert, este Ajuntament és possiblement el més 
retardat quant a equipament informàtic de tota la Comarca de l'Horta Sud, s'hauria d'optar 
per altres qüestions, com la salut, i no ha vist en este expedient cap informe que faça 
referència als espais on s'emetran les ones.  

 
Manifesta que vendre este tipus de notícies està molt bé, però cal pensar en els 

ciutadans i en el que els donaria una major cobertura, i pensar en la possibilitat de donar un 
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bon ús en el tema de les comunicacions internes, que este Ajuntament s'havia d'haver 
plantejat, no privatitzar-les i no donar a l'empresa privada l'oportunitat d'ocupar el sòl i les 
fatxades del municipi, sinó fer un pla local de comunicació en què les xarxes foren de 
propietat municipal i aquells servidors de servicis de telecomunicacions que volgueren 
entrar en este municipi pagaren els cànons i les taxes corresponents a l'Ajuntament, que així 
aconseguiria tindre un poc més de diners de què té. 

 

Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i diu que 
probablement si s'haguera aprovat el Consell de Salut Pública, que el seu grup va sol·licitar 
en plens anteriors, este tipus de qüestions passarien abans pel dit Consell que pel Ple, i 
podrien debatre's. 

 

Afirma que el Ple de hui passarà a la història com el del xocolate del lloro, és a dir, 
com hi ha un compromís de posar espais wifi i vénen les eleccions, cal traure una nota de 
premsa i quinze revistes dient que es compta amb nou punts municipals i quatre places en 
el poble, i així tot el món sabrà que Mislata té wifi, encara que es pregunta a canvi de què, 
perquè no ho van a explicar i haurien de fer-ho. 

 

A continuació, diu que hi ha una sèrie de preguntes que li agradaria que li 
respongueren, i la primera d'elles és si s'ha consultat a altres empreses, o és que ha sigut 
Jazztel la que s'ha posat en contacte amb l'Ajuntament, i este ha vist l'oportunitat de complir 
amb allò de que s'anava a comptar amb wifi. D'altra banda, com ho van a posar en mode 
pilot durant un any, també es pregunta que passarà després. 

 

Continua dient que en l'informe document per a la Comissió Nacional del Mercat de 
les Telecomunicacions, en la seua apartat b), es diu que tots els punts d'accés es controlen i 
monitoritzen des d'un controlador que està situat en cloud, que a més permet el control i 
monitorització dels usuaris. A l'estar este equip en Internet, en les dependències del 
fabricant, només es farà la gestió administrativa dels usuaris i no del manteniment. Pregunta 
com farà l'Ajuntament la gestió administrativa dels usuaris del wifi. 

 

Afig el Sr. García de la Mota que l'esmentat document diu també que en el 
controlador residix tota la intel·ligència de control i administració dels usuaris que es 
connecten als punts d'accés, de tal manera que és possible tindre un control total dels 
usuaris del servici. A més es podrà fer un control de l'amplada de banda que s'assigna als 
usuaris (MAC), a més de la possibilitat de bolcar el registre de connexions i accés a un 
servidor remot. Pregunta a què es referix el control total i com pot emportar-se a la pràctica, 
ja que este Ajuntament no és un exemple d'informatització. 

 

Prosseguix assenyalant que en la proposta d'Alcaldia es diu que la data prevista per a 
l'inici de l'activitat serà el 2 de gener de 2015, per la qual cosa no poden parlar de 
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transparència, ja que d'esta qüestió només han parlat en l'última comissió d'Interior, i ho 
porten hui a Ple perquè el 2 de gener ha d'estar en marxa este projecte, i l'equip de govern 
seguix sense comptar a canvi de què, perquè quan es van plantejar que el xicotet polígon 
industrial que té Mislata, o l'Av. De la Pau, o el Parc de la Canaleta no siguen zona wifi de 
Mislata, només pot obeir a una qüestió mercantilista, i és que a Jazztel no li interessa la 
quantitat de públic potencial que puga trobar en l'Avinguda de la Pau, en el polígon 
industrial i, per descomptat, al Parc de la Canaleta. Diu que l'equip de govern s'ha trobat que 
una empresa ve a oferir “xocolate del lloro” i es pregunta a canvi de què. 

 

Per tot això, pregunta com es portarà el control, com es gestionarà des de 
l'Ajuntament el control dels usuaris i, per descomptat, a què obeïx este conveni i a canvi de 
què. 

 

Per part del grup socialista pren la paraula el Sr. Arenas Almenar, i diu que el passat 
mes de febrer l'Ajuntament va firmar un conveni amb la mercantil JAZZTEL, amb tots els 
informes tècnics favorables on, entre altres aspectes, s'establia en la clàusula dotzena la 
instal·lació de quatre punts wifi en unes quantes zones de Mislata. 

En este cas, continua, s'ha decidit que siguen les places Príncep d'Astúries, País 
Valencià, Músic Ibars i el Parc de Felipe Bellver, però no es quedaran ací, perquè és una 
primera fase i en una segona fase se seguirà implantat este servici públic gratuït en diferents 
places i altres zones de Mislata. 

Prosseguix dient que este servici haurà de prestar-se amb els requisits determinats 
per la Comissió Nacional dels Mercats i les Competències, en què està incardinada la 
Comissió Nacional per a les Telecomunicacions, i és el que s'ha fet, els tècnics municipals han 
preparat tota la documentació que se'ls ha requerit, i ha sigut remesa per al seu estudi a la 
dita Comissió, sent el principal requisit registrar-se com a operador i que la Comissió done 
l'autorització per a poder prestar este servici. 

Assenyala que les condicions d'implantació del servici wifi servixen per a no afectar 
les competència amb altres empreses de telecomunicacions disponibles per al públic 
general, i una altra exigència és que la cobertura de xarxa excloga els edificis i conjunts d'ús 
residencial i limitant-se la velocitat a 256k. 

 

Manifesta que ha de complir-se la legislació vigent afectada, i es referix a la Circular 
1/2010 de la Comissió del Mercat de les Telecomunicacions, per la qual es regulen les 
condicions d'explotació de xarxes i la prestació de servicis de comunicacions electròniques 
per les Administracions Públiques; la Llei General de Telecomunicacions 9/2014; i el Reial 
Decret 424/2005, de 15 d'abril, pel qual s'aprova el Reglament sobre les condicions per a la 
prestació de servicis de comunicacions electròniques, el servici universal i la protecció 
d'usuaris. 
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Finalitza demanant el vot favorable de tots els grups perquè suposarà una gran 
millora per a la ciutadania de Mislata. 

 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota agraïx al portaveu 
socialista que haja llegit l'informe però, diu, ell ja l'havia llegit. 

 

Li recorda que el que ha dit en la seua intervenció, encara que no siga un especialista 
en la matèria, està basat en la seua lectura sobre el tema, i ha pogut comprovar que els 
tècnics recomanen el cable sobre el wifi. 

 

Prosseguix dient que l'autorització com a operador queda supeditada que no entre 
en competència amb les empreses privades i, donant el wifi gratis, s'està entrant en 
competència amb elles, ja que el que li diu és que les administracions locals podran donar 
wifi gratuït en aquells edificis exclusivament d'ús municipal, i les places són espais públics, i a 
més hauria d'haver-se llegit una sentència que hi ha contra un Ajuntament sobre el tema, 
per la qual cosa ja hi ha jurisprudència respecte d'això. 

 

Quant a la velocitat, diu, no és un capritx, sinó que ve regulat per Llei, perquè el 
Mercat de Competència de Telecomunicacions regula un màxim de 256 k i no es pot anar a 
més. Afig que suposa un espai que, en competència amb la telefonia mòbil, no permetrà 
pràcticament als usuaris més que el que es denomina habitualment chatear. 

 

Insistix en el fet que els router wifi suposen un risc equiparat a les radiacions de la 
telefonia mòbil, i explica que els estudis científics diu que el wifi hauria de ser l'últim recurs a 
utilitzar. Recorda que l'Estat espanyol va fer un estudi de les canalitzacions per a portar la 
fibra òptica, i les línies d'alta tensió, que estan buides per dins, permetien, amb la tecnologia 
avançada que existix hui, pràcticament portar-la a tot Espanya. 

 

Diu que és lícit que l'equip de govern faça este tipus de campanya de cara a les 
eleccions municipals, però no cal enganyar la ciutadania, perquè el que se li està oferint és 
pràcticament res, i es posarien donar altres servicis de comunicació que serien molt més 
útils, més rendibles i amb els que el ciutadà es podria sentir més satisfet. 

 

Afirma que el treball de l'esquerra és crear consciència, i recorda que la Comissió 
Internacional per a la Seguretat Electromagnètica, l'any 2006, va arribar a unes conclusions 
molt clares, i és que s'han de promoure totes les alternatives als sistemes de comunicació 
sense fils, perquè el mal està en les ones, així com que caldria ampliar els espectres de banda 
ampla i utilitzar al màxim les línies elèctriques.  
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Prosseguix dient, a títol d'exemple, que Canadà ha rebutjat qualsevol tipus d'accés 
wifi a les seues universitats; el govern austríac suggerix que en les escoles es pose el wifi; i a 
França, el comité d'higiene, salut i seguretat d'assumptes culturals de la ciutat ha prohibit el 
wifi en certs sectors. Per tot això, afirma, caldria preguntar-se què s'està fent, perquè es porta 
cinquanta anys de retard, i caldrà copiar com fan de bo en altres llocs i buscar alternatives, 
que existixen, a una tecnologia que és perjudicial per a la salut. 

Finalitza dient que EUPV no pot recolzar este punt perquè no es tracta de cap regal i 
perquè esta empresa s'ha rist de l'Ajuntament. Afig que se suma a allò que s'ha manifestat 
pel grup popular en relació amb la seua pregunta de per què no s'ha oferit eixe servici a unes 
quantes empreses. 

 

Intervé el Sr. López Bronchud i diu que és de sentit comú el que li estan demanant 
persones de distinta ideologia. Diu al Sr. Arenas que no ha contestat ni a una sola de les 
preguntes formulades, i a continuació li pregunta si sap que hi ha empreses en este municipi 
que ja oferixen el wifi en qualsevol racó de la ciutat, perquè ell mateix, amb el seu telèfon 
mòbil des de la plaça de l'Ajuntament es pot connectar a l'empresa que cada mes paga per 
tindre un wifi.  

 

Prosseguix dient que va ser un tècnic el que li va dir que el conveni venia a este 
Ajuntament únicament amb l'anagrama de Jazztel. Per això, diu, del que es tracta és que una 
empresa ha vingut a oferir un servici, que es porta al Ple com un conveni, per a poder 
publicar després que Mislata ja disposa de zona wifi, i no hi ha més, encara que falten sis 
mesos per a les eleccions. Afirma que són conscients del que està passant en el poble, i és 
lícit pretendre guanyar unes eleccions, però el que demana a l'equip de govern és que 
donen explicacions de coses que han d'aprovar-se pel Ple, i ha fet quatre preguntes molt 
clares i no se li ha contestat a cap, per la qual cosa estan sense saber res, i així, l'equip de 
govern no pot parlar de transparència, igual que tampoc pengen els plens municipals en la 
pàgina web perquè no volen. 

 

Pregunta al Sr. Arenas Almenar què li pareix el comportament de l'empresa Jazztel, 
amb qui es va a firmar el conveni, en les possibles situacions en què s'ha vist compromés 
este municipi, i quan es parla de presumpta il·legalitat, quina opinió té sobre el 
comportament de l'empresa en esta història. 

En el curs del debat, el Sr. López Bronchud es queixa davant de la Presidència que, 
des del banc de l'equip de govern, se li està acusant de mentir. L'Alcalde respon que, si li ho 
diuen, veritat serà, manifestació que el Sr. López Bronchud sol·licita que conste en acta.  

 

 Pren la paraula el Sr. Arenas Almenar i diu que l'equip de govern no posa en marxa 
este projecte perquè s'acosten les eleccions, sinó perquè es dediquen a proposar i a aplicar 
les seues propostes, amb les que es van presentar a eleccions i que suposen el seu contracte 
amb els ciutadans. Afig que el grup socialista no enganya i no fa programes electorals que 
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després no complirà. Per això, diu, no sap de què se sorprenen, perquè si agafen el programa 
electoral del grup socialista veuran reflectit el que s'ha fet durant estos tres anys i mig, i el 
que es farà abans d'acabar la legislatura, perquè si feren el contrari estarien enganyant a la 
ciutadania, com fa el Partit Popular en el país. 

 

Prosseguix dient que en els col·legis hi ha wifi, i els mòbils ho porten i no s'han deixat 
a casa. 

 

D'altra banda, diu dirigint-se al portaveu d'EUPV, caldrà recolzar als qui no tenen 
accés a Internet perquè no poden pagar-ho, perquè el tinguen gratis en les places públiques 
de Mislata. Afig que açò és el que s'ha fet en les sales d'estudi i en la Biblioteca, perquè hi 
havia centres municipals que no tenien ni Internet, i el grup socialista ha dotat a tots ells. 

 

Continua dient que la fibra òptica és el futur, però no se n’'adonen que Mislata és una 
de les poques ciutats d'Espanya que en tindrà, i l'Avinguda de la Pau també, perquè 
qualsevol veí de Mislata podrà instal·lar-se-la. 

 

Afirma que en este punt se seguix la tònica general de tots els plens, i suposa que, 
respecte de qualsevol projecte que porten avant en benefici dels ciutadans, l'oposició està 
en contra, per la qual cosa no saben si viuen a Mislata i parlen amb les associacions i amb els 
veïns d'este municipi. Com a exemple diu que del projecte de les bicicletes es va dir que 
seria un fracàs, i Mislata és el municipi de la comarca que utilitza més este sistema amb huit 
mil usos al mes; també seria un fracàs el tema dels aparcaments, que no serien viables i 
preferien que es mantingueren tancats, quan hui en dia és un recurs econòmic per a 
l'Ajuntament i una gran ferramenta per al comerç local. 

 

Afirma que Mislata té unes característiques determinades, per la seua densitat de 
població, que fan que tinguen moltes possibilitats les noves tecnologies de ser una 
ferramenta més a nivell de formació i ocupació, mentres que no s'ha fet res anteriorment. 

 

Finalitza dient que s'ha portat internet al carrer, al públic, com s'ha fet en campanyes 
com la d'alcalde de Barri, o com es fa en les reunions amb les associacions, perquè és un 
govern que està al carrer escoltant els ciutadans. 

 
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per vint vots a favor (grup socialista i grup 

popular) i un vot en contra (grup mixt-EUPV), va adoptar l'acord següent: 
 
Vist el projecte d'Implantació de zones WIFI en distintes zones del municipi de 

Mislata, en la modalitat de prestació gratuïta de servicis de comunicacions electròniques als 
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seus ciutadans, de forma transitòria establit en el conveni subscrit amb la mercantil JAZZTEL, 
SA, i aprovat per Decret 368/2014, de data 20 de febrer. 

 
Vist el que disposa el Conveni, així com la documentació requerida per a la primera 

notificació a la Comissió Nacional dels Mercats i la Competència, es proposa l'acord següent: 
 
1. Aprovar el projecte Wifi de prestació gratuïta de Servicis de comunicacions 

electròniques als ciutadans de Misiata segons la documentació adjunta, amb les següents 
característiques: 

 
-El servici a prestar és un dels previstos en l'annex de la Circular, com a Explotació de 

xarxes i prestació de servicis de comunicacions electròniques que no afecten la competència 
consistent en l'explotació de xarxes sense fil que utilitzen bandes d'ús comú i la prestació de 
servicis de comunicacions electròniques disponibles per al públic a través de les mateixes i 
que la cobertura de la xarxa exclou els edificis i conjunts d'edificis d'ús residencial o mixt, 
limitant-se la velocitat xarxa-usuari a 256 Kbps. 

 
2. Notificar a la Comissió Nacional dels Mercats i la Competència, en què està 

incardinada la Comissió Nacîonai per a les Telecomunicacions, la posada en marxa del 
projecte WIFI, la data prevista de la qual per a l'inici de l'activitat serà el dia dos de gener de 
2015. 

 
3. En compliment del que disposa l'article 5.5.g) del Reial Decret 424/2005, de 15 

d'abril, pel qual s'aprova el Reglament sobre les condicions per a la prestació de servicis de 
comunicacions electròniques, el servici universal i la protecció dels usuaris, declarar el 
compliment dels requisits exigibles, en virtut del que establix la Llei General de 
Telecomunicacions i en la seua normativa de desplegament. 

 
4. Declarar expressament la voluntat de sotmetre'ns als tribunals espanyols. 
 
5. Assumir el compromís de sotmetre'ns a l'arbitratge de la Comissió del Mercat de les 

Telecomunicacions, en els termes establits en el seu Reglament 
i en la Llei General de Telecomunicacions, per a resoldre les controvèrsies en l'exercici de la 
seua activitat. 
 

6. Aprovar el Compromís exprés de sotmetre's a les condicions previstes per a 
l'exercici de l'activitat que es pretén realitzar (art. 6.2 de la LGTel). 

 
7. Determinar que les quatre zones, sense perjuí d'afegir noves zones, seran: 
 

- Plaça Príncep d'Astúries 
- Plaça País Valencià 
- Plaça Músic Ibars/Av. del Sud 
- Parc Felip Bellver/ Creu Roja 
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8. Autoritzar l'alcalde per a la tramitació de les actuacions a realitzar. 
 
Sent les deu hores i trenta minuts, el Sr. alcalde disposa la realització d'un descans, 

reprenent-se la sessió a les deu hores i quaranta-cinc minuts. 
 
 

9. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA SOBRE LA DEROGACIÓ DEL COPAGAMENT. 
 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i 

Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel grup socialista sobre la 
derogació del copagament de persones discapacitades i/o dependents, així com de 
l'esmena presentada pel grup socialista. 

 
Pren la paraula en representació del grup socialista el Sr. Catalá Martínez i dóna 

lectura dels acords proposats per la moció. 
 
A continuació, pren la paraula el portaveu del grup mixt-EUPV, Sr. García de la Mota, i 

diu que el tema és suggeridor i que ja va respondre a la notícia que va aparéixer en els 
Mitjans de comunicació que tot era una declaració de bones intencions, però que estes 
propostes han de realitzar-se amb un estudi econòmic que no es tenia fins al moment. 

 
Recorda que en la comissió d'interior es va abstindre perquè tenia molts dubtes 

sobre com i amb quins objectius es produïa esta moció, a causa de la falta de concreció i de 
compromís de la mateixa, per la qual cosa el mateix govern s'ha autoesmenat davant de les 
crítiques de l'oposició, cosa que no està malament perquè rectificar és de savis. Afig que, no 
obstant això, esmenen la pròpia moció quan la que ve després la destrossaran, per la qual 
cosa fa una esmena transacional “in voce” que consistix a afegir a la moció l'esmena que 
proposen a la moció d'EUPV, és a dir: “sempre que tinga com a administració la competència i 
el finançament corresponent per a portar-ho avant”, amb la que deixa la moció d'EUPV buida 
de contingut. 
 

Prosseguix dient que este tipus d'actituds són vergonyoses, perquè s'està fent 
demagògia en un tema de gran sensibilitat. Centrant-se en el tema del copagament, diu que 
si este Ajuntament ha d'assumir quelcom del que no es fa càrrec la Generalitat o l'Estat haurà 
de ser perquè isquen beneficiats tots els ciutadans de Mislata que es troben en una situació 
semblant, i no sols un grup determinat de ciutadans d'un taller ocupacional, perquè caldrà 
atendre'ls, però també a tots aquells que estiguen dins d'eixe marc de dependència i 
discapacitat. Afig que hi ha molts graus de dependència que caldrà tindre en compte, i no se 
sap quin és el criteri amb què l'equip de govern realitzarà esta qüestió. 

 
Explica que, al tractar-se d'una moció que comporta un compromís econòmic i 

l'existència d'una partida pressupostària, i atés  que es comptarà d'ací a uns dies amb un 
pressupost prorrogat en el que açò no estava previst, caldrà quantificar-ho, i es necessitaria 
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un informe d'Intervenció que diguera al Ple quina és la part que el Govern no assumix i què 
assumirà l'Ajuntament en el seu pressupost municipal. Per això, continua, no es pot aprovar 
hui la moció i hauria de retirar-se i estudiar-se. Açò, diu, no significa que no estiga d'acord 
amb la necessitat de solucionar el problema davant de l'incompliment del Govern i és 
necessari comprometre's amb els ciutadans, però amb tots. 

 
Afirma que en esta moció, com en la següent, l'equip de govern  compta amb la 

prepotència de la majoria absoluta, amb la qual cosa podrà aprovar tot el que porte a Ple, 
però considera que no és de rebut que s'apliquen a una moció d'EUPV unes normes que no 
s'aplique a la del grup socialista, i a més, si l'esmena presentada a la moció requerix d'un 
informe econòmic no es podria acceptar, com s'ha fet altres vegades. 

 
D'altra banda, diu, existixen més tallers ocupacionals i més ciutadans, per la qual cosa 

si quan s'està parlant de les persones beneficiades es fa d'aquelles persones que formen part 
del taller ocupacional que són majors de 18 anys, cal tindre en compte quants xiquets hi ha 
en col·legis que estan pendents d'eixa paga que no els arriba, i caldrà preguntar-se si es van 
a fer càrrec de tots els casos, així com del cas de les persones que no tenen plaça en el taller 
ocupacional i s'han d'anar a tallers privats, amb la consegüent càrrega econòmica. 

 
Prosseguix dient que considera que quan cal donar diners públics cal fer-ho d'una 

forma progressiva, de manera que es valore el grau de dependència de les persones, i també 
la seua situació econòmica, per a saber en quina mesura este Ajuntament pot cooperar 
perquè no ho fa el Govern de l'Estat o l'autonòmic. Considera que l'equip de govern haurà 
de reflexionar, perquè més enllà dels interessos electorals està l'interés de la ciutadania, i ací 
hi ha moltes famílies que necessiten la col·laboració de l'Ajuntament.  

 
Finalment, afirma que no hi ha cap informe que li diga de quina partida eixirà eixos 

diners en el pressupost prorrogat, de quants diners s'està parlant i com es distribuirà. 
 
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i diu que en estos 

moments es produïx un riu remenat per la proximitat d'eleccions, tal com es demostra en 
tots els punts que s'estan tractant en este Ple, perquè, diu, esta mateixa qüestió es va poder 
debatre en el Ple celebrat el dia 30 de gener d'enguany, en què per una moció d'EUPV es va 
debatre el tema del copagament, i en el que el grup popular va presentar una declaració 
d'intencions en què es deia precisament el que hui diu l'addició del grup socialista, onze 
mesos després, i potser en eixos mesos haguera donat temps a fer eixos informes, que hui 
no acompanyen la moció que es debat. Explica que l'esmena diu que El ple de l'Ajuntament 
de Mislata acorda establir les ajudes necessàries perquè els usuaris del Centre Ocupacional 
Municipal no hagen de sufragar cap tipus de copagament, en el cas que el govern del Partit 
Popular faça cas omís d'allò que s'ha instat en el paràgraf anterior”, i açò suposa dos coses molt 
clares: en primer lloc, quelcom que el 30 de gener ja va dir el grup popular quan proposaven 
al Sr. alcalde que l'Ajuntament assumira el copagament de dependents en el cas que la 
Generalitat no ho fera; i, en segon lloc, la clara intenció política que té l'esmena, quan diu “en 
el cas que el govern del Partit Popular faça cas omís d'allò que s'ha instat en el paràgraf 
anterior” i deuria referir-se al govern de la Generalitat Valenciana estiga qui estiga, perquè si 
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no, o estan donant per fet que les pròximes eleccions autonòmiques les torna a guanyar el 
Partit Popular, o donen per fet que si hi ha un altre govern açò serà paper mullat, per la qual 
cosa hauran de decidir si el que es demana al Ple de Mislata és si fer una política per a sis 
mesos, o si el que volen és recolzar les persones en situació de dependència. 

 
Prosseguix dient que el grup popular els va recordar al gener d'enguany que la Llei 

de Dependència era una Llei firmada i aprovada pel govern socialista l'any 2006, i que era 
l'article 33 de la dita Llei el que deia al punt número u que els beneficiaris de les prestacions 
participaran del finançament de les mateixes segons el tipus i cost del servici i la seua 
capacitat econòmica i personal. Afig que en el dit Ple de 30 de gener també se'ls va recordar 
que la Comunitat Valenciana, junt amb la Comunitat de Madrid, era l'última a posar en 
pràctica el que venia aprovat per una Llei del Sr. Zapatero, però al grup socialista se li ha 
oblidat comptar estes coses, i quan es reunixen amb els col·lectius per a dir que sempre 
recolzaran al pobre enfront del poderós se'ls oblida dir que en algun llocs estes qüestions no 
les porten a la pràctica. 

 
Afirma que el grup socialista ha portat esta moció al Ple per dos qüestions bàsiques: 

perquè falten sis mesos per a les eleccions, i perquè necessiten continuar fent soroll contra la 
Generalitat. Diu que estan fent el mateix que quan fa anys hi havia un discurs molt arrelat en 
les universitats que deia “Amb Franco vivíem millor”, ara fan el mateix, marcar-se la pauta 
d'un enemic públic a què disparar contínuament, perquè tots els mals d'este municipi 
passen per un govern supramunicipal.  

 
Repetix que el 30 de gener de 2014 el grup popular va portar a Ple una declaració 

d'intencions perquè l'Ajuntament portara a la pràctica el copagament de persones 
dependents si era necessari, i el grup socialista la va votar en contra, al·legant que es va 
presentar en l'últim moment, que venia sense informes econòmics que són necessaris, etc.  
Per això, diu, vol saber com eixe dia no es podia aprovar la mesura sense informes i hui sí 

 
Prosseguix dient que imagina que ara el Sr. Catalá Martínez parlarà del deute de la 

Generalitat, dels milions que deuen a l'Ajuntament, dels retalls en llibertats realitzats pel 
Partit Popular, etc.  

 
Afirma que el grup popular ja s'ha manifestat en contra del copagament, i ara ho 

torna a repetir, i per això, la declaració d'intencions del seu grup fa onze mesos era que, si 
finalment este copagament s'havia de practicar sobre les persones dependents de Mislata, 
es valorara la quantia i fora l'Ajuntament qui protegira a eixos veïns. 

 
Afirma que el grup popular no anirà a manifestar-se a les portes de la Generalitat, ni 

eixirà en les fotos, ni farà discursos d'aldarull per a defendre el que defenen en silenci, però 
treballen tots els dies i sempre amb el mateix criteri, i el que està dient hui ací consta en 
l'acta de gener de 2014, encara que alguns patisquen amnèsia selectiva. 
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Prosseguix indicant que les dades són preocupants, per la qual cosa les polítiques 
socials són més necessàries que mai. Afig que el grup popular de Mislata mai s'ha posicionat 
a favor de cap retall, ni de triar únicament el sistema privat de sanitat. 

 
Finalitza repetint que s'està debatent una qüestió que ja es va debatre al gener 

perquè EUPV va portar una moció en el mateix sentit i si l'equip de govern haguera volgut 
des d'eixe mateix Ple s'haguera inclòs l'addenda que l'Ajuntament fera front a les necessitats 
dels veïns de Mislata, però llavors no van voler perquè hi havia molt recorregut fins a les 
eleccions municipals.  

 
Pel grup socialista pren la paraula el Sr. Catalá Martínez, i diu que cal ser rigorosos, 

per la qual cosa intentarà analitzar la moció per a veure si es poden entendre tots els 
aspectes. Per a això, indica, desgranarà el que es contempla en la presa d'acords i el que està 
succeint en este últim mes, i del fet de si per part de la Generalitat es fa cas al que s'ha 
demanat, i el grup socialista haja presentat una esmena en relació amb el possible cas omís 
del govern del Partit Popular, que és el que actualment governa la Generalitat. 

 
El primer paràgraf de la presa d'acords, continua, demana Instar a la Generalitat 

perquè retire el recurs contra dita Sentència de forma immediata. La sentència a què fa 
referència és de 7 d'octubre d'enguany del Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat 
Valenciana, que declara nul el Decret que va aprovar El Govern Valencià a l'agost de 2013 
que imposava el copagament als discapacitats i dependents. El Govern de la Generalitat va 
presentar recurs a la sentència i a hores d'ara ha mantingut el recurs, ja que vol cobrar el que 
va imposar durant l'any 2014. 

 
El govern socialista de Mislata, durant l'any 2014 no ha sol·licitat que els usuaris del 

Centre Ocupacional els pagaren el copagament que imposava la Generalitat, la qual cosa 
suposa un import de 60.000€ que ha costejat íntegrament l'Ajuntament de Mislata, en 
considerar que era una mesura injusta i que atemptava al dret, tal com la sentència del 
Tribunal Superior de Justícia ha demostrat.  

 
Explica que el segon punt del primer paràgraf de la presa d'acords de la moció 

demana que el govern de la Generalitat es comprometa a no aprovar mitjançant una Llei cap 
tipus de copagament a discapacitats i dependents. No obstant això, la Generalitat el dia 3 de 
desembre, dia mundial de la incapacitat, fica en la Llei d'acompanyament dels Pressupostos 
de la Generalitat d'enguany, una esmena en què s'imposa el copagament com a taxa, per la 
qual cosa s'ha passat de preu públic a taxa; per això, si el contingut és roín, les formes són 
pitjors, ja que ni tan sols es tramita en les Corts Valencianes com un Projecte de Llei, sinó que 
es fica en la Llei d'acompanyament de pressupostos, coneguda col·loquialment com a “Llei 
granera”, a fi d'aconseguir que no es debata en les Corts, que els grups de l'oposició no 
puguen presentar esmenes i que s'estalvien tràmits i informes, ja que no hi ha memòries 
econòmiques, ni informes del Consell Consultiu. 

 
El tercer punt que contempla el primer paràgraf de la presa d'acords, afig, és que el 

govern se sent amb els representants del sector a consensuar seriosament la normativa que 
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hauria de regir, si és que ha d'existir, perquè els representants de les persones discapacitades 
i dependents, en concret, el CERMI, que és l'organització que engloba totes les entitats del 
sector, no es tanquen en banda perquè puga existir la possibilitat d'una certa aportació 
econòmica, sinó que el que demanen és que, en tot cas, siga dialogada i negociades amb 
ells, cosa que no s'ha fet, per això s'han manifestat, en alguna ocasió enfront del Palau de la 
Generalitat, i la resposta que hi ha han obtingut ha sigut zero, cas omís. 

 
Prosseguix dient que el Partit Socialista a nivell estatal ha manifestat que recolzarà, 

en el cas que el CERMI la duga a terme, la iniciativa legislativa popular de recollida de firmes 
per a desenrotllar el Reglament de la Llei Dependència, i que siga este el que regule a nivell 
estatal el copagament, així com està estudiant presentar un recurs davant del Tribunal 
Constitucional, igual que va fer després del tancament de la Televisió Valenciana. 

 
Afirma  que està clar que el Partit Popular, donat el que s'ha vist en l'últim mes, està 

en eixa dinàmica de fer pagar els discapacitats i dependents part dels servicis que se'ls 
presta, per això, diu, es veuen en la necessitat de formalitzar en la moció que, almenys els 
usuaris del Centre Ocupacional de Mislata, no hauran de sufragar cap tipus de copagament, 
sinó que es costejarà des de l'Ajuntament, igual que s'ha fet en el 2014. 

 
Assenyala que d'açò es va parlar al gener, i repetix que en la pràctica el que s'ha fet és 

sufragar el cost del copagament. Afig que es pot utilitzar com a metàfora que si es pretén 
que un xiquet menut no caiga, no cal dir-li si et caus t'arreplegue, perquè el xiquet caurà, 
sinó que és millor ensenyar-li a no caure, però, diu, la situació actual és que el xiquet està ja 
en el sòl i cal arreplegar-ho.  

 
Contínua dient que el grup popular hauria de reflexionar sobre açò, perquè quan el 

President Fabra va estar la setmana passada a Mislata imagina que no seria només per a fer-
se una foto, sinó que es plantejarien estes coses i, potser, podrien comentar-los què pensa el 
President d'estos aspectes. Finalitza dient que el que cal reivindicar és que el copagament no 
s'aplique, que este no ha caigut del cel, sinó que es tracta de decisions polítiques que ha 
pres nostre govern en la Generalitat, i que l'esquerra deu marca davant d'açò una línia roja. 

 
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que, seguint amb la 

metàfora del xiquet, també és el títol d'una pel·lícula sobre traficants, i ací es trafica amb la 
sensibilitat de la gent, amb l'educació, la sanitat i amb moltes coses. 

 
Assenyala que està d'acord en què cal situar-se a l'esquerra, però cal fer-ho bé, en 

primer lloc, perquè EUPV està totalment en contra del copagament, però si l'equip de 
govern ha de prendre alguna mesura ha de fer-ho de forma progressiva, en funció del grau 
de dependència i de la situació econòmica de cada una de les famílies, i han de tindre's en 
compte a totes les de Mislata, i no únicament a les del Centre Ocupacional. I, finalment, és 
necessari que es presente en este Ple un informe econòmic del que suposarà assumir la 
irresponsabilitat del govern del Partit Popular. 
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Afirma que quan s'aplique al cent per cent la Llei d'Acompanyament hauran de 
tancar la mitat de les residències que hi ha en esta Comunitat, perquè no podran subsistir. 
Assenyala que no se li ha contestat a la pregunta que ha formulat sobre si es va a governar 
només per a eixes dènou persones o per a totes les que estan en la mateixa situació en 
relació amb el copagament. Pregunta novament si realitzaran els estudis econòmics 
pertinents, i si acceptaran la transaccional que ha plantejat en la seua primera intervenció 
per a modificar la seua moció i equiparar-la a la que es debatrà posteriorment i que ha 
presentat EUPV. 

 
Continua dient que hauria de dur-se a terme una iniciativa legislativa popular perquè 

s'esborrarà de la Llei el copagament i es tornara al sistema que es tenia anteriorment. 
 
Finalitza dient que EUPV no votarà en contra perquè, encara que només siga per a 

dènou famílies són famílies que ho necessiten, però hi ha altres que també ho necessiten i 
s'està sent còmplice d'una discriminació intencionada. 

 

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. López Bronchud anuncia que, com al gener, 
votaran a favor de la moció, i entén que l'esmena s'aprovarà per la majoria absoluta del grup 
socialista, així com que la dita esmena ve a corroborar el que el grup popular va demanar al 
gener, i el grup socialista va votar en contra al·legant que no hi havia informes econòmics 
que hui tampoc hi ha. 

Repetix que s'alegra que es done marxa arrere, encara que haja costat onze mesos, i 
s'aprova quelcom que ja va portar el grup popular a este Ple. 

Continua dient que quan es parla de l'esquerra i de la proposta sobre el copagament, 
no sap si es referix a l'esquerra que deia que qui tinga més recursos pagarà més part del 
servici de la dependència, perquè va ser Jesús Caldera, ministre de Treball i Assumptes 
Socials en el Govern del Sr. Zapatero, el que va idear i va aprovar la Llei de Dependència en 
este país, va ser un govern socialista qui va posar en marxa la llei i va obligar a les comunitats 
autònomes que es copagara en la dependència. 

Assenyala que no es pot jugar a la confusió, perquè la sentència 3429/2014 no es 
pronuncia en cap cas sobre si els usuaris han de realitzar aportacions econòmiques al cost 
dels servicis que reben, sinó tan sols sobre la fórmula legal exigible per a regular les dites 
aportacions, és a dir, la sentència no qüestiona el copagament que el Partit Socialista va 
imposar, sinó, al contrari, que el que ha de fer-se és regular-ho amb major rang normatiu. La 
sentència apunta que les aportacions dels usuaris no es poden considerar preu públic, sinó 
taxes, per tant, no diu que no haja que aplicar-se, sinó  que és necessari normativitzar millor.  

Manifesta que si se'n va en contra del recurs a una sentència cal dir el que de veritat 
s'establix en la mateixa, i no parla del copagament de les persones dependents, en contra 
del qual està el grup popular de Mislata. 

 Finalitza dient que no s'ha d'enganyar a la gent i que, encara que entén que l'equip 
socialista haja de fer un discurs polític, en algunes qüestions, donada la situació que s'està 
vivint, s'hauria de ser especialment sensibles i generosos. 
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En el seu segon torn d'intervenció, el Sr Catalá Martínez contesta, en primer lloc, al 
portaveu d'EUPV i li diu que no hi ha problemes quant a la competència, perquè 
l'Ajuntament és competent per a establir les ajudes socials que es consideren oportunes. 

 Quant al pressupost tampoc hi ha problemes perquè, per exemple, el contracte del 
Centre Ocupacional costa 250.000€, i això és el que està en els pressupostos, l'única cosa que 
ha ocorregut enguany 2014 és que en compte de rebre pràcticament el dit import, s'ha 
detret la quantitat que corresponia al copagament, però els diners referit a crèdit està 
contemplat. 

 En relació amb l'àmbit, diu que no entén d'on ha tret això de dènou famílies, perquè 
en el Centre Ocupacional hi ha quaranta. 

 Contestant el portaveu del grup popular, li diu que en la seua intervenció ha fet un 
al·legat i una justificació de la implementació del copagament. 

 Prosseguix dient que el portaveu del grup popular ha afirmat en la seua intervenció 
que la sentència simplement diu que no s'establisca mitjançant un decret i preu públic sinó 
com a taxa i com a Llei, per la qual cosa s'ha ficat en la “Llei granera”, amb el que això 
implica, segons ha explicat anteriorment. 

 Assenyala que del que es tracta és de no aplicar el copagament a nivell autonòmic, 
perquè des dels ajuntaments no s'hagen d'implementar les ajudes corresponents, perquè els 
usuaris no ho tinguen de sufragar. 

 Diu que, en resum, la realitat és que el Partit Popular ha fet cas omís de la sentència 
que declara improcedent el copagament, s'ha empecinado en que als discapacitats i 
dependents se'ls ha de cobrar, ho ha fet de la pitjor de les maneres, a través de la llei 
d'acompanyament dels pressupostos i no han escoltat a cap de les set mil entitats 
integrades en el CERMI que, com ha dit anteriorment, no es tanca en banda a què existisca la 
possibilitat d'un una certa col·laboració dels usuaris en el pagament dels servicis, sinó que el 
que diuen és que cal dialogar i negociar, cosa que en cap moment ha fet el Partit Popular. 

 Explica que la situació actual de Mislata és la següent: en servicis socials s'està en una 
situació en què els usuaris estan pendents de cobrar l'últim quadrimestre, al contrari del que 
passa en altres ajuntaments, la majoria governats pel PP, en els que quan s'acaba el crèdit es 
tanquen les persianes, i dóna igual de que mes es tracte, fins a l'any següent. Afig que la 
política de l'equip de govern d'este Ajuntament és que els drets contrets es paguen tots. Les 
dades, diu, són: en ajudes de vivenda, en el primer quadrimestre s'ha pagat el seixanta per 
cent més d'ajuda que l'any passat; en el segon quadrimestre s'ha pagat el vint per cent més; i 
en el tercer, més del doble que en 2013. En total, hi ha un increment respecte a l'any passat 
del 60%. Respecte a les ajudes d'alimentació, diu que els increments són: el doble en el 
primer quadrimestre; segon, més del doble; tercer quadrimestre, 45%, el que, en total, 
suposa un increment del 87% més que en l’any passat. 

Tot això, diu, quan Rajoy afirma des de fa mesos que la crisi ha acabat i les coses van 
fenomenalment, mentres que en els ajuntaments s'està veient la realitat, és a dir, que 
enguany 2014 és el pitjor de tots els que s'han viscut en la crisi, la qual cosa té una explicació 
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molt senzilla ja que la gent seguix sense treballar i enguany han deixat de cobrar subsidis, la 
qual cosa provoca un increment de la demanda, a la que l'Ajuntament de Mislata ha fet 
front. 

 Per això, diu, encara que intenten distorsionar la realitat, el govern de l'equip 
socialista d'este Ajuntament ha donat més ajudes de vivenda, més ajudes d'alimentació, més 
beques de menjador, menjador social a l'estiu i en Nadal, mentres que el President de la 
Comunitat de Madrid diu que el problema que tenen els xiquets de Madrid és que estan 
“grossets”. A estes mesures cal afegir el pagament del copagament i el Pla Social d'Ocupació. 

 
Conclòs el debat se sotmet a votació l'esmena presentada pel grup socialista, que és 

aprovada per onze vots a favor (grup socialista) i deu vots en contra (grup popular i grup 
mixt-EUPV)  

 
A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i l'Ajuntament Ple, per 

unanimitat dels seus membres, acorda aprovar la següent moció 
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 

Davant de la sentència dictada pel TSJ, el passat 7 d'octubre declarant íntegrament la 
nul·litat del Decret 113/013 de 2 d'agost del Consell, a proposta de la Conselleria de Benestar 
Social, pel qual s'establix el règim i les quanties dels preus públics a percebre en l'àmbit dels 
Servicis Socials, publicat en DOCV 6/08/013, per entendre, en síntesi, que la naturalesa 
jurídica del copagament establit per al col·lectiu considerat especialment vulnerable de 
Persones en situació de Dependència i majors, ha d'exigir-se, si és el cas, per mitjà d'una 
taxa/tribut, l'aprovació del qual ha de produir-se exclusiva i necessàriament Mitjançant Una 
Llei aprovada en Els Corts Valencianes, recalcant que "la normativa assistencial de referència 
és la Llei 39/2.006 de 14 de desembre de Promoció de l'Autonomia Personal i Atenció a les 
persones en situació de dependència". 

 
Que des d'esta perspectiva, el TSJCV considera de manera palmària que el Decret, en 

contra del que preceptua constitucionalment i legalment, vulnera el principi de reserva de 
llei, el de legalitat en matèria tributària i el de jerarquia normativa 
 

Que la Sala en un exercici de responsabilitat i connexió amb la realitat social actual, 
que compartim plenament, considera que els servicis regulats en el Decret constituïxen 
"servicis assistencials, bàsics i imprescindibles dirigits a majors i Persones en situació de 
Dependència que no pareix que siguen grups especialment afavorits", pel que la seua 
recepció no és voluntària sinó que afecta aspectes essencials de la seua vida diària i a la seua 
dignitat personal. 

 
Que amb este pronunciament es dóna favorable acollida a les reivindicacions del 

col·lectiu i deixa entreoberta una porta a altres pronunciaments judicials en el mateix sentit 
per a aquelles persones als que l'Administració continua imposant coactivament el deure 
d'abonar el copagament a l'empara de l'Orde 21/2.012 de 25 d'octubre. 
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ACORDS 
 

1. Instar la Generalitat perquè retire el recurs contra la dita sentència, i no 
sol·licite la seua suspensió, que aplique la Sentència de forma immediata, que 
es comprometa a no aprovar mitjançant una llei cap tipus de copagament a 
discapacitats i dependents i que se sent amb els representants del sector a 
consensuar seriosament la normativa que hauria de regir si és que ha d'existir. 
El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda establir les ajudes necessàries perquè 
els usuaris del Centre Ocupacional de Mislata no hagen de sufragar cap tipus 
de copagament, en el cas que el govern del Partit Popular faça cas omís d'allò 
que s'ha instat en el paràgraf anterior. 

2. Traslladar este acord a la Conselleria de Benestar Social, Oficina d'Atenció a la 
Dependència, al CERMI i a ACOMIS. 

3. Remetre l'adopció d'estos acords als mitjans de comunicació locals i 
comarcals per a donar la màxima difusió d'esta reivindicació en defensa dels 
nostres servicis públics. 

 
10. MOCIÓ D'EUPV SOBRE EL 25 DE NOVEMBRE, DIA INTERNACIONAL 

D'ELIMINACIÓ DE LA VIOLÈNCIA CONTRA LA DONA. 
 
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i 

Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció d'EUPV sobre el dia 25 de novembre, “Dia 
Internacional d'eliminació de la violència contra la dona”, així com de les esmenes 
presentades pel grup socialista. 
 

 Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que la seua exposició serà molt senzilla ja 
que, dels quatre punts que arreplega la moció, dos els esmena el grup socialista, desvirtuant 
totalment el seu sentit. Afig que d'un d'ells ja ha assenyalat anteriorment com s'aplica a la 
moció d'EUPV però no a la seua, i l'altre està relacionat amb l'equip necessari per a dur a 
terme este servici. 

 Prosseguix dient que de mantindre's estes esmenes es desvirtua totalment la moció i 
no està disposat que el grup socialista li pegue la volta completament a una proposta 
d'EUPV i, diu, si el dit grup vol presentar una moció sobre la violència de gènere, hauria de 
presentar-la i no donar la volta a la seua. 

 

 Tenint en compte tot això, el Sr. García de la Mota anuncia que retira la moció. 

 

 Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i expressa 
la seua solidaritat amb el grup d'EUPV, perquè entén que les qüestions que es porten al Ple 
porten hores de treball, i ja són moltes les ocasions en què el grup socialista aplica la majoria 
absoluta per a acabar amb el treball i amb la veu dels altres, tal com han vingut fent tota la 
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legislatura. Afig que l'equip de govern pot continuar venent titulars de premsa, però haurien 
d'aprofitar el Nadal per a analitzar com treballen. 

Per part del grup socialista pren la paraula la Sra. Martínez Mora, i pregunta des de 
quan esmenar una moció suposa desvirtuar-la o apropiar-se d'idees. Afig que les mocions es 
porten a Ple per a ser debatudes, i segons les polítiques que duen a terme els partits 
representats es debaten, s'esmenen, s'aproven o es rebutgen. 

 Explica que estes dos esmenes el que fan és donar aparences de realitat per a poder 
dur a terme el que proposa el portaveu d'EUPV, perquè ha obviat les últimes lleis sobre 
competències, sobre racionalització de gastos, etc. que està aprovant el Govern d'Espanya. 

 Explica que les competències que es vullguen portar a este Ple han d'acompanyar-se 
d'un informe jurídic, o de possibilitat de dur-se a terme i, en este cas, ha de ser del Sr. 
secretari, ja que cal ajustar-se a la nova normativa sobre competències. Afig que no és prou 
dir que les persones que duran a terme este servici són una advocada i una psicòloga, sinó 
que han de tindre unes funcions i, a més, estar sotmés a un finançament, i si no es presenta a 
Intervenció estes propostes amb estos requisits és sabut el que passarà. 

 
 Urgències: 
 

A. DEVOLUCIÓ PARCIAL DE LA REDUCCIÓ DE LES RETRIBUCIONS DEL PERSONAL 
EVENTUAL EFECTUADA AL DESEMBRE DE 2012 

Vist l'article 104 de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases de Règim Local, segons el 
qual el número, característiques i retribucions del personal eventual serà determinat pel Ple 
de cada Corporació, al començament del seu mandat, i estes determinacions només  podran 
modificar-se amb motiu de l'Aprovació Dels Pressupostos anuals. 
 

Vist l'acord plenari de data 22 de juliol de 2011, pel qual es van aprovar les 
determinacions en esta matèria. 

 
Vist l'acord plenari de 25 d'octubre, pel que, a causa de la situació econòmica, va 

resultar convenient modificar les determinacions en esta matèria per a l'exercici 2012, 
incloent-hi una disminució de les retribucions per al personal eventual, equivalent a 
l'aprovada per al personal funcionari i laboral per mitjà del Reial Decret Llei 20/2012, de 
manera que es van reduir les retribucions per a 2012 en una catorzena part, eliminant-se la 
paga extraordinària corresponent al mes de desembre. 

 
Considerant que, estant previst en la Llei de Pressupostos de l'Estat 2015 la devolució 

de l'import corresponent a 44 dies de les retribucions deixades de percebre en 2012 per al 
personal funcionari i laboral per mitjà del RDL20/2012. 

 
Considerant que, així mateix, s'ha iniciat expedient per a l'abonament del 25% de 

l'import corresponent a 44 dies de les retribucions deixades de percebre en 2012 per al 
personal funcionari de l'Ajuntament de Mislata,  segons les disponibilitats pressupostàries de 
l'exercici 2014. 
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Considerant que, encara que esta devolució suposa un increment en les retribucions 

individuals assignades al personal eventual, estes provenen d'exercicis anteriors i hi ha 
disponibilitat pressupostària dins dels crèdits aprovats en el capitule I de gastos del 
pressupost municipal per a 2014, per la qual cosa no cal seguir els tràmits d'aprovació o 
modificació del pressupost municipal. 

 
Vista la proposta de l'Alcaldia de data 26 de novembre de 2014. 
 
Vist l'informe d'Intervenció de data 16 de desembre de 2014. 
 
Vist el dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda de data 18 de desembre de 

2014. 
 
Prèvia declaració per unanimitat de la urgència de l'assumpte pel Ple, a proposta de 

l'Alcalde i per unanimitat dels seus membres, ACORDA:  
 
Primer: Incrementar les retribucions del personal eventual en un import equivalent al 

25% de l'import corresponent a 44 dies de la paga extraordinària corresponent al mes de 
desembre de 2012, que es va reduir per acord plenari de 25 d'octubre de 2012. Com a 
conseqüència d'això,  i tenint en compte els ocupants dels llocs al desembre de 2012, 
l'import a  incrementar en la paga extraordinària de 2014 és el següent: 

 
- Fernando Morales Checa, incrementar en 105,21 euros. 
- Alexis Barri Ingelmo, incrementar en 152,78 euros. 
- Maria del Carme García Oreja, incrementar en 100,18 euros. 
- Guillermo Sepúlveda Pérez, incrementar en 52,60 euros. 
- Víctor Doménech Hellin, incrementar en 52,60 euros. 
 
Segon: Per a exercicis successius continua vigent el que establix l'acord de 22 de juliol 

de 2011, fins que no siga objecte de modificació”. 
 
 

“B.- DEVOLUCIÓ PARCIAL DE LA REDUCCIÓ DE LES RETRIBUCIONS DELS 
CÀRRECS QUE PODEN EXERCIR-SE AMB DEDICACIÓ EXCLUSIVA O PARCIAL EFECTUADA 
AL DESEMBRE DE 2012 
 

Vist l'article 75.1 de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases de Règim Local, segons el 
qual els membres de les Corporacions locals percebran retribucions per l'exercici dels seus 
càrrecs quan els exercisquen amb dedicació exclusiva. 

 
Vist l'article 75.2 de la mateixa Llei, segons el qual els membres de la Corporació que 

exercisquen els seus càrrecs amb dedicació parcial per realitzar funcions de presidència, 
vicepresidència, ostentar delegacions o desenrotllar responsabilitats que així ho 
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requerisquen, percebran retribucions pel temps de dedicació efectiva a les mateixes, i en els 
acords plenaris de determinació dels càrrecs amb dedicació parcial i les seues retribucions 
s'han de contindre el règim de dedicació mínima necessària per a la seua percepció. 

 
Vist l'article 13 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 

Corporacions Locals, aprovat per RD 2568/1986, que establix que el Ple Corporatiu, a 
proposta del President, determinarà dins de la consignació global continguda amb este fi en 
el pressupost, la relació de càrrecs de la Corporació que podran exercir-se en règim de 
dedicació exclusiva i, per tant, amb dret a retribució , així com les quanties que 
corresponguen a cada un d'ells en atenció al seu grau de responsabilitat.  

 
Vist l'acord plenari de data 22 de juliol de 2011, pel qual es van aprovar les 

determinacions en esta matèria. 
 
Vist l'acord plenari de 25 d'octubre, pel que, a causa de la situació econòmica, va 

resultar convenient modificar les determinacions en esta matèria per a l'exercici 2012, 
incloent-hi una disminució de les retribucions per als càrrecs que poden exercir-se amb 
dedicació exclusiva o parcial, equivalent a l'aprovada per al personal funcionari i laboral per 
mitjà del Reial Decret Llei 20/2012, de manera que es van reduir les retribucions per a 2012 
en una catorzena part, eliminant-se la paga extraordinària corresponent al mes de 
desembre. 

 
Considerant que, estant previst en la Llei de Pressupostos de l'Estat 2015 la devolució 

de l'import corresponent a 44 dies de les retribucions deixades de percebre en 2012 per al 
personal funcionari i laboral per mitjà del RDL20/2012. 

 
Considerant que, així mateix, s'ha iniciat expedient per a l'abonament del 25% de 

l'import corresponent a 44 dies de les retribucions deixades de percebre en 2012 per al 
personal funcionari de l'Ajuntament de Mislata,  segons les disponibilitats pressupostàries de 
l'exercici 2014. 

 
Considerant que, encara que esta devolució suposa un increment en les retribucions 

individuals assignades als càrrecs electes, estes provenen d'exercicis anteriors i hi ha 
disponibilitat pressupostària dins dels crèdits aprovats en el capitule I de gastos del 
pressupost municipal per a 2014, per la qual cosa no cal seguir els tràmits d'aprovació o 
modificació del pressupost municipal. 

 
Vista la proposta d'Alcaldia de data 27 de novembre de 2014. 
 
Vist l'informe d'Intervenció de data 16 de desembre de 2014. 
 
Vist el dictamen de la Comissió Informativa d'Hisenda de data 18 de desembre de 

2014. 
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Prèvia declaració per unanimitat de la urgència de l'assumpte pel Ple, a proposta de 
l'alcalde i per unanimitat dels seus membres, ACORDA:  

 
Primer: Incrementar les retribucions dels càrrecs que poden exercir-se en règim de 

dedicació exclusiva o parcial en un import equivalent al 25% de l'import  corresponent a 44 
dies de la paga extraordinària corresponent al mes de desembre de 2012, que es va reduir 
per acord plenari de 25 d'octubre de 2012. Com a conseqüència d'això,  i tenint en compte 
els ocupants dels càrrecs al desembre de 2012, l'import a  incrementar en la paga 
extraordinària de 2014 és el següent: 

 
Càrrecs en règim de dedicació exclusiva: 
 
- Alcalde:  

o Carlos Fernández Bielsa, s'incrementa en 223,47 euros. 
 
Càrrecs en règim de dedicació parcial, amb una dedicació del 80%: 
 
- 2 Regidors amb delegacions: 

o Alfredo Catalá Martínez, s'incrementa en 146,73 euros. 
o José Francisco Herrero Monzó,  s'incrementa en 146,73 euros. 
 

- 2 Portaveus dels grups polítics de l'oposició: 
o Salvador García de la Mota, s'incrementa en 153,02 euros. 
o MªLigia Rodrigo Carreres, s'incrementa en 153,02 euros. 
 

- 1 Portaveu de l'equip de govern: 
o Mª Luisa Martínez Mora, s'incrementa en 161,27 euros. 

 
Càrrecs en règim de dedicació parcial, amb una dedicació del 60%: 
 
- 2 Regidors amb delegacions:  

o Antonio Arenas Almenar, s'incrementa en 110,05 euros. 
o Ángel Martínez Borja, s'incrementa en 110,05 euros. 

 
Segon: Per a exercicis successius continua vigent el que establix l'acord de 22 de juliol 

de 2011, fins que no siga objecte de modificació”. 
 
C) INCREMENT PUNTUAL DE LES ASSIGNACIONS PER ASSISTÈNCIA A ÒRGANS 

COL·LEGIATS DURANT EL MES DE GENER DE 2015. 
 
Vist l'art 13.6 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 

Corporacions Locals, aprovat per RD 2568/1986, segons el qual els membres de la 
Corporació que no tinguen dedicació exclusiva percebran assistències per la concurrència 
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efectiva a les sessions dels òrgans col·legiats de que formen part, en la quantia que assenyale 
el Ple de la mateixa. 

 
Vist l'acord plenari de data 12 de juliol de 2011, en el que s'establixen les quanties a 

percebre pels regidors en concepte d'assistències. 
 
Considerant que, a causa de la situació econòmica, es van modificar les 

determinacions en esta matèria per a l'exercici 2012, incloent-hi una disminució de les 
quanties a percebre pels regidors, de forma anàloga a l'aprovada per al personal funcionari i 
laboral (per mitjà del Reial Decret Llei 20/2012) i per als regidors amb dedicació i personal 
eventual (per mitjà d'acords de l'Ajuntament Ple. 

 
Considerant que, estant previst en la Llei de Pressupostos de l'Estat 2015 la devolució 

de l'import corresponent a 44 dies d'as retribucions deixades de percebre en 2012 per al 
personal funcionari i laboral per mitjà del RDL20/2012. 

 
Considerant que, així mateix, s'ha iniciat expedient per a l'abonament del 25% de 

l'import corresponent a 44 dies de les retribucions deixades de percebre en 2012 per al 
personal funcionari de l'Ajuntament de Mislata, així com als càrrecs amb dedicació exclusiva 
o parcial, segons les disponibilitats pressupostàries de l'exercici 2014. 

 
Vist l'informe del Cap del Servici de Personal, de data 16 de desembre de 2014. 
 
Prèvia declaració per unanimitat de la urgència de l'assumpte pel Ple, a proposta de 

l'Alcalde i per unanimitat dels seus membres, ACORDA:  
 
Primer: En el mes de gener de 2015 les quanties de les assignacions als membres de la 

Corporació per la seua concurrència efectiva a sessions dels òrgans col·legiats de que formen 
part seran les següents: 

 
 Ple ordinari: 198 euros/sessió. 
 Ple extraordinari: 135 euros/sessió. 
 Junta de Govern: 198 euros/sessió 
 Comissions Informatives i de Control: 99 euros /sessió 
 Àrees de Govern: 198 euros /sessió. 
 Meses Contractació: 99 euros/sessió 
 

Segon: Durant el mes de gener de 2015 no es tindrà en compte l'establiment de la 
quantia màxima assignada per regidor. 

 
Tercer: Per a exercicis successius continua vigent el que establix l'acord de 12 de juliol 

de 2011, fins que no siga objecte de modificació. 
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SECRETÀRIA 

11. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA I 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA SESSIÓ DE 27 DE NOVEMBRE 
DE 2014. 

 
En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, se n’adona de les resolucions adoptades 
per l'Alcaldía-Presidencia, així com compliment d'allò que s'ha previngut en l'art. 42 del 
vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la Junta de Govern des de la 
sessió ordinària celebrada el dia 27 de novembre de 2014. 

 

Precs i preguntes 

 El Sr. García de la Mota diu que va presentar dos esmenes a la moció que va 
passar per la comissió sobre la taxa TAMER però, sorprenentment, no ha entrat 
a formar part de l'Orde del dia d'este Ple, per la qual cosa entén que passarà en 
el següent. 

Per això, i perquè hi ha un mes de temps per a això, demanaria a l'equip de 
govern que, a fi d'aprovar esta moció demanara als tècnics un informe de 
legalitat, perquè el que s'està demanant és que de la factura del rebut d'aigua 
se separe la taxa TAMER, perquè una empresa privada concessionària del 
servici d'aigua no té perquè fer d'administrador de l'empresa pública. Explica 
que el que està demanant és que siga la mateixa Entitat Metropolitana la que 
administre els seus diners. 

El Sr. Alcalde respon que es valorarà. 

 El Sr. López Bronchud diu que en l'últim Ple es va parlar de l'expedient obert a 
quatre membres de la Policia Local imputats, i va preguntar si hi havia alguna 
novetat respecte d'això i la informació que pogueren facilitar. 

El Sr. alcalde respon que ha sol·licitat informe del Cap de la Policia per a saber 
en quina situació estaven els quatre agents i que ell també pot fer-ho. 

   
 I sense més assumptes a tractar, a les onze hores i quaranta minuts, per  l'Alcaldia 

s'alça la sessió,  de tot això s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el 
secretari que en done fe. 

 
L'ALCALDE,                  EL SECRETARI  

 

 
 

 


